
Indkomne forslag fra Bjarne Dyrby til generalforsamlingen d. 15 februar 2023

1: 
Mit første forslag er, at foreningen skal give kommunen et påbud om, de skal 
informere, og høre de berørte parcelejeres mening, i forbindelse med en så 
voldsom beskæring op til parcellen, som vi har været udsat for på
Morbærlunden, ved boldbanen.

2:
Mit andet forslag, er at vores forening, gerne i sammenarbejde med de 
forskellige boligforeninger i Kvaglund, får lagt pres på kommunen, om at
få lavet en ny indkørsels mulighed i den Østlige ende af Kvaglund, da det, som 
skrevet før, vil give en helt del mere kørsel, både til ulempe, for miljøet, 
og også økonomien, for den enkelte Kvaglund borgers vedkommende, og så 
ikke mindst, følelsen af at være blevet lukket inde.
Jeg føler vores bydel er blevet offer for kommunens penge interesser, uden de 
har taget nogen form for hensyn til os beboere i Kvaglund. Det er jo desværre 
ikke første gang, kommunen, bare trækker noget ned over vores hoveder, her i
Kvaglund.


